
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 7 december 
Kl. 19.30, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Erik Neander (EN), Elin Tärnqvist (ET), Jonas Bertilsson 
(JB) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med att ET delade tankar utifrån Temat BRO till tro. Om att bli påmind om sin tro och 
hälsningen om att få släppa taget om oron. ”Han är ju med…”   
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL berättade om situationen och förändringar under våren. Styrelsen tog ett nytt beslut att JL 
kommer att gå ner till 40% i tid men behåller lönen som kompensation från övertid.  
Fördelning administrativa uppgifter: En genomgång gjordes för att se till att grupper inte faller mellan 
stolarna. Samtal fördes särskilt om samordning av Nävesta kids. JB sammankallar till en samling.  
Ungdomsledare: Än finns ingen sökande till den tjänsten.  
 
6. Diakoni 
Vägmärken för våren / Färdplan: Samtal om huruvida vi vill fortsätta med våra vägmärken under 
våren eller om vi vill gå in i Equmeniakyrkans Färdplan. Vi beslutade att hålla fast vid våra vägmärken 
för att hålla en tydlig linje i vår utveckling, men använder frågorna i färdplan som underfrågor i 
vägmärkena.  
 
Krisgruppen: Krisgruppen håller sig uppdaterad.  
 
Vårens program: Programgruppen har träffats och gjort en plan för våren.  
 
Lyssnarna: Samtal har förts i gruppen om att vi märker att många i församlingen möter svårigheter 
av olika slag. Vi tror att Gud vill möta det med hopp.  
 



8. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi i dagsläget har intäkter på 543 118 kr och utgifter på 448 667 kr, vilket 
ger ett överskott på 94 451 kr. I det ligger just nu ett överskott i insamlingarna på 57 198 kr och en 
del fastighetsunderhåll som vi inte gjort ännu men budgeterat för. .  
 
Valberedningen: Ronny Henriksson kommer att gå in i fastighetsgruppen istället för Bertil Larsson 
som kliver av. ET skriver ner vilka behov som finns så lägger JL med det i veckomailet.  
 
Lekutrustning ute: Frågan bordlades till våren.  
 
Förvaring i orgelhörnet. GT jobbar vidare med detta.  
 
Parkeringen: RD följer upp arbetet med parkeringen.  
 
Utdelning av lappar: Systemet på nätet för att skriva in sig på olika områden är i gång. Möjligen 
behöver områdena uppdateras för att bli heltäckande. RD tar emot såna upptäcker.  
 
Solpaneler: RD har tittat på detta och har börjat få in offerter. Vi följer upp detta vid årsmötet. 
 
9. Övriga frågor 
Julblommor: RD och Ethel åker till Birgit med en julblomma.  
Bildvisning i kyrksalen: Styrelsen förde ett samtal om vad som behövs för en stabilare visning av 
texter i samband med gudstjänster. Vi konstaterade att det inte handlar om programvaran utan om 
att få tillgång till texter i tid. RD för samtal med musikerna om detta.   
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 25/1 kl 19.30  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
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